

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS

Date: 15-03-2023 02:21:10 PM

Subject: our subsidiary reduce company capital from ten

min

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 15-03-2023 PM 02:21:10 2023 الموضوع: تخفيض راس مال الشركة التابعة من عشرة ملايين دينار

the general assembly of shareholders of our subsidiary company (jordan fabric and worsted manufacturing co plc ) agreed in an extraordinary meeting of the shareholders held on wednesday 15/3/2023 to reduce the company authorized capital form ten million danars to eight millions dinar by amortizing the redeemed shares amounting two million dinars and the amendment of the memorandum of association and the article of association of the company on this basis also agreed to transfer the amount of 1779694.945 dinars and amortize it form the retaned earning account please not that the jordan fabric and worsted manufacturing co plc is wholly owned by jordan worsted mills co ltd

نود اعلامكم بان الهيئة العامة لمساهمي شركتنا التابعة شركة تصنيع الاقمشة والاجواخ الاردنية المساهمة الخاصة وافقت في اجتماعها الغير عادي للمساهمين المنعقد يوم الاربعاء في اجتماعها الغير عادي للمساهمين المنعقد يوم الاربعاء 2023/3/15 على تخفيض راس مال الشركة المصرح به من عشرة ملايين دينار وذلك عن طريق اطفاء الاسهم المستردة البالغة مليوني دينار وتعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة على هذا الاساس كذلك وافقت على تحويل مبلغ 1779694.945 دينار واطفائه من حساب الارباح المدورة . علما بان شركة تصنيع الاقمشة والاجواخ الاردنية المساهمة الخاصة هي مملوكة بالكامل لشركة مصانع الاجواخ الاردنية المساهمة العامة العامة المحدودة

15-03-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Samer Suleiman Al Bawwab

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab